
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 2. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 297
Hvilke muligheder er der for at sikre ordentlig dyrevelfærd for ca. 150 heste som er op-
staldet på Klim Markvej 89 ved Fjerritslev, som er ejet af den omstridte hestehandler John 
Byrialsen, hvor Fødevarestyrelsen efter kontrolbesøg den 20. november har kritiseret for-
holdene for hestene på ejendommen? Med reference til artiklen ”Planer om megastutteri - 
men der mangler noget” i Nordjyskes artikel af 23. december 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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